

輔大德語系系辦公室

寄件者: 婉貞 <029113@mail.fju.edu.tw>
寄件日期: 2023年6月9日星期五 上午 10:17
收件者: F05-02潘玟君, @A33秘書(24日文); F07-02林怡伶, @A33秘書(22法文); F08-02李玉璠Julie Lee秘書, @A33秘書(20英文); F09-02余雅慧, @A33秘書(25義文); F10-02邱敏, @A33秘書(26德文); F-D23西文系
主旨: 【全國夏季學院】第三階段身分審核及宣傳信件

各位秘書好：

以下轉知夏季學院第三階段宣傳資訊！

※學生第三階段選課時間為 6/12 (一) 9:00 ~ 06/14 (三) 23:59

【信件標題】112年全國夏季學院最後選課機會，暑假跨校通識抵學分！Registration Open for the Third Phase of the Summer College: Join Us for Inter-University General Education Credits!

【信件內容】

親愛的同學您好：

您的暑期已經安排行程了嗎？

112年度全國夏季學院第三階段選課 **6/12 (一) 9:00至6/14 (三) 23:59 即將開始**，暑期通識課程涵蓋了各式各樣的領域，無論您的興趣是什麼，相信都有機會能找到您的理想課程。

全國夏季學院希望提供同學暑期進修、跨校交流及通識學分認抵的機會，上課地點遍及全台，暑假返鄉也能就近上課，亦有同步遠距等選擇，電子海報及課程清單請參見[雲端連結](#)。

您是否已經安排了暑期學習計畫呢？無論您是大一新生還是大四學長姐，都可以在舒適的課堂環境中與來自不同專業背景的各校同學互動、交流並共同成長。請把握暑假這額外的學習機會！選擇一門或多門課程，讓自己的大學生活更加豐富多彩。

★小提醒：擁有低收入戶、中低收入戶、清寒證明，且修課成績及格者，將可申請**全額退還學分費**。

更多資訊請參考以下連結：

★夏季學院課程資訊：<http://www.n2.org.tw/enter/lesson>

★查詢認抵資訊：https://www.n2.org.tw/enter/reconized_list/lesson_content/3/6

★選課操作影片：<https://reurl.cc/xlyjMZ>

★全國夏季學院公務信箱：n2summerntu@gmail.com

若對以上資訊有任何疑問，歡迎隨時和我們聯繫，期待能夠在課堂上見到您們的身影！

全國夏季學院 敬上

Dear Students,

We hope this message finds you well. Have you made plans for your upcoming summer break? We are pleased to announce that the upcoming third phase of Summer College course selection will **commence from 9:00 on June 12th (Monday) and conclude at 23:59 on June 14th (Wednesday)**. Summer College offers a diverse range of general education courses spanning various disciplines. Regardless of your specific interests, we are confident that you will find courses aligned with your academic and personal aspirations.

Summer College is committed to providing students like you with an opportunity to engage in summer studies, foster cross-institutional exchange, and earn recognition for general education credits. Courses are conducted across multiple locations in Taiwan, ensuring accessibility for those returning home for the summer. Additionally, we offer synchronous distance learning options to accommodate your preferences. Please refer to the provided links for electronic posters and a comprehensive course list.

Whether you are a freshman or a senior, we encourage you to consider incorporating Summer College into your summer learning plans. Summer College offers a conducive environment for you to interact, collaborate, and grow alongside fellow students from diverse academic backgrounds. We urge you to seize this invaluable opportunity for additional learning. Choose one or multiple courses that resonate with your interests, and enrich your university experience.

Here are some important details to note:

★ Students from low-income households, medium-low-income households, or those with demonstrated financial hardship, who meet the course requirements, are eligible to apply for a full refund of the credit fees.

To access further information and resources, please refer to the following links:

★ Summer College Course Information: <http://www.n2.org.tw/enter/lesson>

★ Credit Recognition Information: https://www.n2.org.tw/enter/reconized_list/lesson_content/3/6

★ Course Selection Tutorial Video: <https://reurl.cc/xlyjMZ>

For any inquiries or clarifications regarding the provided information, please do not hesitate to reach out to us. We eagerly look forward to your presence in our classrooms.

Best regards,

Summer College



全國夏季學院

| 國立臺灣大學全國夏季學院
| 電話：02-3366-2545 轉 291 陳佳霓
292 連思婷、293 吳欣蕙、295 陳靜賢
(若電話未被接聽，請寄E-mail，將盡速回覆)



| ✉ n2summerntu@gmail.com

| ▷ www.n2.org.tw/

此電子郵件的內容是機密的，僅供郵件中指定的收件人使用。未經發件人書面同意，嚴禁與任何第三方共享此消息的任何部分。如果您錯誤地收到了此消息，請回覆此消息並刪除它，以便我們確保以後不會發生此類錯誤。



Sender notified by

[Mailtrack](#)